
Jakoby se nechumeliloJeště nemáme vše pod kontrolou. Nevím, jestli je to dobře anebo ne, ale je to tak. Platí to také o „rozmarech“ počasí, i když, jak pěkně poznamenal Martin Fendrych, být v šoku, kdy v lednu sněží, můžeme být stěží. Počasí neovlivníme, ale můžeme ho s poměrně velkou dávkou přesnosti předpovídat. Víme dopředu, že bude foukat, pršet nebo chumelit. A pak to přijde. Jenže mnozí jednají jakoby se nechumelilo. Je potřeba dopředu se připravit a když chumelit začne, nebude se žít, jakoby se nechumelilo. A neplatí to jenom o počasí. Platí to v životě o všem, co nás potká, a co očekáváme.


